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2 vergaderingen als Technische Commissie dit jaar, 

Derde vergadering is door misverstand niet door gegaan. 

In alle vergaderingen werd er hoofdzakelijk over de voorbije nationale wedstrijden gesproken en de 

aanvragen tot reserveringen van terreinen en het toekennen van kaartnummers na goedkeuring van 

de verwezenlijkte kaart. 

Over ’t algemeen zien we dat de wedstrijden stilletjes aan beter worden voorbereid. Sommige clubs 

blinken hierin iets meer uit als anderen. De kwaliteit van de baanlegging gaat erop vooruit maar de 

baanleggers maken nog erg veel fouten wat de lengtes van de parcours betreft. Me n moet er vanuit 

gaan dat de richttijden maximum tijden zijn en dat het eigenlijk beter is de afstanden bij enige twijfel 

in te korten. Na annulatie van enkele omlopen tijdens  het BK sprint werd er aan de inrichtende club 

gevraagd om een herkansing in te richten. Door allerlei omstandigheden en misverstanden is dat 

helemaal fout gelopen. Vandaar dat de TC een reglementswijziging dienaangaande heeft 

voorgesteld. 

Controle van wedstrijden blijkt nog niet te lopen zoals gewenst. Controleurs worden door sommigen 

als de boeman gezien hetgeen zeker een misopvatting is. Hij of zij wordt benoemd om de wedstrijd 

naar de Belgische en of IOF reglementering te laten plaats vinden. Hij of zij is er niet om de 

baanlegging of organisatie in de plaats van de club uit te voeren. In heel veel gevallen worden 

baanleggingen te laat aan de controleur door gegeven en zijn aanwijzingen tot wijzigingen die hij of 

zij geeft niet meer uit te voeren.  In de loop van dit jaar gaan we daar vanuit de TC zeker 

nauwgezetter op toe kijken. 

Ook moeten de controleurs eraan denken om een schriftelijk verslag naar de secretaris  van de 

Technische Commissie te sturen. Een template is verleden jaar aan het reglement toegevoegd. 

In April  zijn we een keer samengekomen als geschillen commissie om advies uit te brengen over de 

medaille uitreiking voor het BK Middel bij de dames Masters A. 

Gedurende afgelopen jaar hebben we ook zeer veel email s uitgewisseld in mider ingewikkelde 

gevallen die zo konden worden opgelost. Dit heeft ervoor gezorgd dat alhoewel we niet zo dikwijls 

zijn samen gekomen toch zeer veel zaken hebben kunnen behandelen. 

Dank U 

 


